

Styrelsemöte för Västerås Schackklubb



Tid: Onsdagen den 16 januari 2013 kl. 18.30
Plats: Schacklokalen, Källgatan 9A
Deltagare: André Nilsson, Anders Ylönen, Andreas Backman, Fredrik Emmoth,
Ivan Lundberg, John Svensson (§1-5), Jon-Olov Vatn och Rasmus Myklebust
Adjungerade: Mats Sjödin och Urban Lundbäck

Protokoll

1. Mötets öppnande André förklarade mötet öppnat.
2. Godkännande av dagordning Dagordningen godkändes.
3. Val av mötesfunktionärer André valdes till mötesordförande, Jon-Olov till sekreterare.
4. Kommentarer till föregående protokoll samt restpunkter
 - André har utökat utrymmet platsen på webbhotellet till 30 Gb.
 - André har kollat med föreningen och den har inget krav på försäkring med inget bostadsrättstillägg.
 - En rekvisition för ytterligare två nycklar till klubben har kommit. **Mats** ordnar med beställningen.
 - Specialmedaljerna är ännu inte beställda. **André** tar tag i detta.
 - **André** har inte hunnit med att skriva till Skatteverket angående sociala avgifter på prispengar i samband med schacktävlingar.
 - **Mats och Fredrik** ska kolla med ABB, Sparbanksstiftelsen och Mälarenergi om sponsring.
5. Ekonomi

Rasmus har fullt upp med bokslutet för 2012, så någon ny ekonomisk rapport fanns inte att tillgå.

De kommunala bidragen för 2013 landade på 150 tkr, vilket är betydligt mindre än vad vi anser oss ha rätt till. Dessutom finns felaktigheter i åtagandet vi förväntas skriva under. Vi har mejlat ordföranden i Kultur-, idrotts- och fritidsnämnden, Per Lithammer, som lovat att svara. **André** kommer att följa upp detta, och tar med fler personer om det blir ett möte. Det gäller att trycka på den demokratiska aspekten. Parallellt med detta tar **Fredrik** kontakt med en av kommunens revisorer, Jörgen Eklund, för att få en oberoende granskning.

Vi har fått besked om ett separat bidrag om 24 tkr för riksfinalen i schackfyran.

Rasmus och Fredrik arbetar igenom en förändring av kontoplan och struktur med färre konton. **André, Rasmus och Mats** gör en budget och mejlar ut till styrelse och till Urban. Styrelsen tar beslut i februari och informerar på årsmötet.

Frågan om fler livebräden togs upp igen, men inget nytt beslut om att köpa in ytterligare bräden togs. Mötet var positivt, men det behövs en större grupp som kan sköta tekniken.

André fixar verksamhetsberättelsen till årsmötet, men behöver hjälp med bilder (**Urban, Fredrik, J-O, m.fl.**)

Innan klubben anställer ytterligare personal måste styrelsen ha en exakt kostnadskalkyl och få utrett vad som gäller om vi behöver säga upp personal om ekonomin inte tillåter en fortsättning. Frågan bordlades. **André** tar kontakt med Arbetsförmedlingen.

Mötet skrinlade bilinköpsplanerna. Vid behov får frågan väckas igen.

6. Allsvenskan

På grund av tidsbrist och förbättrat deltagarantal har vi inte gjort något allsvenskanutskick. **André** försöker få iväg inför nästa rond.

7. Tävlingar

- Karvan Awat vann Rilton Open. Stort grattis!

- Västeråsdraget blev en bra tävling med ca 70 deltagare. Lokalen på S:t Ilian kändes dock för liten.

- Läget inför Flick-SM ser bra ut. Just nu är 62 anmälda, varav 11 från klubben. **André** håller i arrangemanget.

- Det blir ett gäng som åker till Dala Open. Oklart om någon ledare kan åka med. **André** informerar tisdagsgruppen och **Mats** ordnar logi.

- **André** ser till att ledare åker med till Västgöta Open och pushar för tävlingen i tisdagsgruppen.

- **Christer Carmegren** håller i tåtarna med rese- och logibokningar inför Påskturneringen.

- **Mats** håller i Minior- & Knatte-VM.

8. Träningar/schackgrupper

Flicklägret i december samlade 16 deltagare och blev mycket lyckat!

Då Fridnässkolan numera sköter sig själv flyttar Mats Bäckbygruppen till Rösegårdsskolan på tisdageftermiddagar. Därmed är Mats och Ashir tillgängliga att ge André välbehövlig hjälp med i tisdagsgruppen.

Ledarkurser, pilotprojekt. Jesper Hall har tagit fram ledarmaterial för ungdomar och föräldrar och vill gärna ha VSK som försökskaniner. **André** och **J-O** tar hand om ungdomssidan medan Mats har tillfrågat och fått klartecken att **Angelica Emmoth-Gunnarsson** och **Mariela Estegarribia** sköter föräldrabeten.

J-O kan tänka sig hålla i vuxenkurs ett par måndagar i vinter/vår.

J-O tar huvudansvar för Sportlovslägret.

		Måndag och onsdag vecka 4 hålls föräldramöten för nybörjar-grupper. J-O och Mats håller i det.
9.	Kommittéer	<p><i>Schackfyran:</i> Möte hålls nästa vecka, varefter vi har bättre koll på läget.</p> <p><i>Senior:</i> Urban har fått lite positiva signaler vad gäller pensionärs-schack. Urban undersöker frågan, och bjuder eventuellt in till träff. Anders, Andreas och André har börjat sondera inför en fredags-turnering en gång i månaden. Intresse finns, och turneringen dras igång i april när allsvenskan är slut.</p>
10.	Renovering/lokalvård	<ul style="list-style-type: none"> - J-O och André har fått upp brandvarnare och brandsläckare mm. - Förrådet har inventerats och fått en upptryckning med nya hyllor m.m. Riktigt snyggt! - Fikalådor har köpts in och gjorts i ordning.
11.	Övriga frågor	<p>Mats och André träffas varje tisdagkväll och jobbar med strukturarbetet.</p> <p>Mats har kontaktat ABF. André kollar med kommunen om eventuella bidrag från ABF kan diskvalificera oss från bidrag från kommunen.</p> <p>Årsmötet. André har förslag till nya stadgar (omformuleringar, mer kompakt för ge bättre överskådlighet) och under mötet kom ytterligare förslag. André mejlar ut förslag för diskussion.</p> <p>I samband med årsmötet (efter) kommer vi även hålla ett diskussionsmöte om klubbens inriktning och visioner.</p>
12.	Nästa möte	Ett konstituerande möte hålls direkt efter årsmötet den 14 februari.

Vid protokollet

Justeras

Jon-Olov Vatn

André Nilsson